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Onderwerp: Autoluw maken Van Berckelstraat 

Met meer dan normale belangstelling volgen wij als bestuur van de Vereniging van 

Eigenaren Van Berckelstraat 32 – 84 de ontwikkelingen rondom de verkeerssituatie rondom 

de Zuid-Willemsvaart. 

Nu de beslissing is gevallen dat de Zuid-Willemsvaart aan de stadszijde wordt ingericht als 30 

kilometer gebied, zouden wij het zeer op prijs stellen dat de Van Berckelstraat, als meest 

drukke en gevaarlijkste toegangsweg naar de binnenstad, ook de nodige aandacht krijgt. 

In de loop der jaren zijn er al tal van plannen geweest om de Van Berckelstraat autoluw te 

maken. Bij de oplevering van ons appartementencomplex in 1999 was er al sprake van het 

op korte termijn realiseren van een langzaam verkeerroute in onze straat. Nadat er diverse 

malen over gesproken is onder andere bij de vervanging van de Rückertbrug in 2009, in de 

commissie ROB (augustus 2013) en vragen door GroenLinks (mei 2016), is hierover helaas 

geen beslissing gevallen.  Als bewoners ervaren wij veel overlast van roekeloos rijdende 

auto’s, motors (die zelfs alleen op het achterwiel rijden) en ook Quads. Ook de situatie stad 

uit naar de lagergelegen Jan de la Barlaan levert soms gevaarlijke momenten op. Het heeft 

bij tijd en wijle veel weg van een racebaan. Dit allemaal in combinatie met de vaak wat 

oudere bewoners die in de straat wonen (appartementencomplexen en de ligging van het 

verzorgingshuis Nieuwehagen) levert een ongewenste situatie op.   

In het Bestuursakkoord (2018) wordt er wel gesproken over “Maatregelen die nodig zijn om 

een einde te maken aan straat racen binnen onze gemeente”.  Maar er gebeurt concreet  

helemaal niets. 

Door de Van Berckelstraat daadwerkelijk autoluw te maken, zouden we van de overlast 

verlost zijn. Indien dit niet mogelijk is, zou ook de Van Berckelstraat minimaal een 30 

kilometerstraat moeten worden met de daarbij behorende obstakels zoals b.v. enkele 

verkeersdrempels . Bovendien zou in dit geval de Van Berckelstraat als eenrichtingsstraat 

ingericht moeten worden.  



Wij zouden graag met u willen meedenken om voor de Van Berckelstraat een oplossing te 

zoeken zodat deze straat weer veilig en rustig wordt. Een straat die past bij haar bewoners! 

Wij horen graag uw reactie op onze brief! 
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